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To: EET @minvws. ni]; IERETS EEE @ minvws.ni]
Cc: [EEE @minvws.nl]
From: )
Sent: Mon 9/6/2021 4:18:19 PM

Subject: FW: IC bekostiging 2022 fase 1

Received: Mon 9/6/2021 4:18:19 PM

Vanuit FIN 1s de gedachte dat we al een afspraak hebben gemaakt over niet toepassen mbi bij 0.a. eventuele meerkosten van

IC-opschaling, dat moet voldoende comfort zijn voor de ziekenhuizen. Viaag: Hebben we dat al getoetst?

Nu committeren aan proces (onderzoek extern) met als uitkomst ophogen mbi-kader met x euro is nog een brug te ver voor

FIN. Zal ook politieke dekking vragen. Misschien lukt dat wel als we voldoende druk zetten, maar dan moeten we

bovenstaande wel eerst getoetst hebben. Alternatief is onderzoek doen en daarna FIN gesprek voeren op een regulier

begrotingsmoment, maar dan hebben we ziekenhuizen nog niet meer te bieden dan punt van comfort hierboven.

Ik zou redencren dat extra uitgaven ook tijdig in de kaders moet verwerken als die informatie voorhanden is.

20 mln. Is gereserveerd voor mpb, maar die kunnen ook laten staan voor de mbi-kader ophoging (maar dan maak ik t

misschien te ingewikkeld).

Gr.
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